
HD-300 Firmware update 

 

This data will update the firmware of your HD-300 from V1.10 or V2.00 to V2.01. 

Please read the instruction manual included in the Updater carefully and update the 

firmware correctly. 

  

1. Update details 

- Fixed a problem that prevented the settings from being saved to the instrument in 

rare cases. 

- Fixed minor problems. 

After updating to V2.01, the startup screen will appear for approximately 20 seconds 

only when the power is turned on for the first time, so please wait as it is. 

 

2. Cautions 

After updating to V2.01, all settings will be returned to initial default. Please make sure 

to record the user tuning and beat/tempo memory in advance in a memo, or save them 

in the HD-300 Assistant iOS app. 

 

――――――――――――――――――――――――――――――――――― 

このアップデーターはお手持ちの HD-300 のファームウェアを V1.10 または V2.00 から V2.01 に更新します。 

アップデーターに同梱されている説明書を良くお読みいただき、正しくアップデートを行ってください。 

 

1. アップデート内容 

・ まれに楽器本体に設定が保存できなくなることがある不具合を修正しました。 

・ その他の軽微な不具合を修正しました。 

V2.01 にアップデート後、最初に電源を入れるときのみ起動画面が約 20 秒表示されますので、そのままお待

ちください。 

 

2. 注意点 

V2.01 にアップデートすると、すべての設定が初期状態に戻ります。ユーザー調律、拍子・テンポメモリーはあら

かじめメモなどに記録しておくか、HD-300 Assistant に保存しておくことをお勧めします。 

 

――――――――――――――――――――――――――――――――――― 

 

此更新程序可使 HD-300 固件从 V1.10 或 V2.00 更新至 V2.01。 

请仔细阅读更新程序中附带的说明书并正确更新固件。 



1. 更新程序内容 

・修复了少数情况下无法将设置保存到乐器的问题。 

・修复了其他轻微问题。 

更新至 V2.01 后，首次接通电源时启动画面将显示 20 秒左右，请耐心等待。 

 

2.  注意事项 

更新至 V2.01 后，所有设置将恢复到初始默认值。建议您提前将用户调音和节拍/速度记忆等设置

记录到备忘录，或将其保存到 HD-300 Assistant iOS 应用程序。 


